
Høringssvar, Regionshospitalet Randers  

 

 

Hermed høringssvar fra Randers til videre sendelse til DRRLV: 
 
Udfordringerne ved et øget indtag af AP HU læger kan opdeles i to områder: 
 
1: Økonomi: 
Der er reelt tale om en reduktion af medfinancieringen. Således påføres hospitalet flere udgifter. 
Afdelingernes eneste mulighed for at finansiere et øget indtag er at tage lønmidler fra 
plejepersonalet, hvilket ikke er holdbart. 
 
2: Uddannelseskapacitet: 
Vi er bekymrede for, om der kan leveres sufficient uddannelseskvalitet, ved et øget indtag af AP 
HU læger. 
Et øget indtag kræver en nytænkning af hospitalsdelen for Regionshospitalet Randers. 
 
Foruden ovennævnte problemstillinger mærker vi aktuelt tiltagende udfordringer ved barsel samt 
ikke mindst et voksende ønske om at arbejde på nedsat tid.  
 
Man bør måske fra centralt hold tage en dialog om holdningen til at tage sin speciallæge 
uddannelse på deltid, da det nok er en tendens, som kun vil blive mere udtalt fremover. 
 

   

Med venlig hilsen  

Carsten Søndergaard Poulsen 

Uddannelseskoordinerende overlæge 

 


